
ZÁPIS č. 1 
z jednání školské komise dne 23.1.2024 

 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Monika Bromovská, Martin Čech, Jitka Šrejberová. Tomáš Treichel. 

Omluveni: Dagmar Caislová, František Adam Jedlička, Emilie Trakalová, 

Hosté: --- 

Tajemník komise: Jana Burešová. 

Prezenční listina je nedílnou součástí tohoto zápisu, nepodléhá zveřejnění umožňující dálkový přístup. 

Program: 
1. Úvod 
2. Činnost komise (témata) 
3. Informace ze školství 
4. Závěr 

 
ad 1) Předsedkyně komise p. Sýkorová přivítala všechny přítomné a zahájila jednání.  
 
ad 2) 
Členka komise pí. Šrejberová doplnila další návrhy témat z předchozího jednání. Radní přes školství p. Beran společně 
s předsedkyní komise ji informovali o aktuálním stavu uvedených témat: 

 Prostorová kapacita ZŠ a strategie rozvoje školních areálů  
o chystá se nová demografická studie, poslední z let 2008, 2018, 2020, počet klesá zejména v oblasti 

mládeže – MŠ; problém spádové turistiky, inspirace Praha 6 - podmínky, společná škola Horoměřice-
Statenice (výhled 4-5 let); 

o problém odborných učeben - dlouhodobý cíl rozšíření ZŠ Cihelny o 2. stupeň – územní rezerva;  
o rozšíření Litlle England, Úholičky o 2. stupeň – cca za rok;  
o projekt ZŠ Sedmihlásek,  

 Propojování generací, možné formy školních kroužků 

 Potenciál středního školství v Roztokách (ORP Černošice – plánovaná demografická studie, vize Gymnázia 
Praha-Suchdol, Brandýsův statek;) 

 Školní autobus v rámci širšího území (dopravní řešení, cesty dětí do škol; linka 359) 
Jednotlivé oblasti byly již také tématem předchozích jednání viz zápis z 10.10.2023 bod 3, z 20.6.2023 bod 2, 

z 2.5.2023 bod 2, z 9.5.2022 bod 3, z 25.10.2021 bod 2 či další téma viz zápis z 14.3.2023 bod 3) „možnosti 
umělecky/sportovně zaměřené třídy. 
 
Závěr/usnesení: 

 Členové si připraví „ co by mělo být obsahem“ a okruh přítomných osob (zástupců) k jednotlivým tématům. 
 

ad 3)  
Předsedkyně komise p. Sýkorová a radní přes školství p. Beran pohovořili o: 

 podnětu k posunu školní výuky v ZŠ (vyšel článek v Odrazu, bakalář …) 

 podaném projektu „Naučné stezky“ (pracovní listy s QR kódy, platformy, příklady dobré praxe, propojení 
s aktivitami MAPu …) 

 chystané aktualizaci strategického plánu města a potřebě zaměření se na „SWOT“ školství ve spolupráci 
s externí osobou.  

 obsazení místa koordinátora prevence kriminality na MÚ (Dr. Jan Beer) 

 v rámci mateřinkafestu proběhne také vzdělávací akce se zaměřením na prevenci a hodnocení. 
 
ad 5) V závěru jednání předsedkyně komise p. Sýkorová poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání. 
 
Příští schůzka komise se uskuteční dne 5. března 2024 od 17:30 hodin, zasedací místnost MÚ, téma: aktualizace 
SWOT analýzy (Strategický plán města, okruh školství, UR-13-1/24) 
 
Zapisovatel: Burešová, dne 25.1.2024    Ověřovatel a schvalovatel: Sýkorová 
Lhůta pro připomínky členů od  25.1  do 30.1.2024   Ověřeno emailem dne 25.1.2024 


